
Obec Chocnějovice 

Výpis ze zápisu ze zasedání zastupitelstva obce Chocnějovice 

 

Obec Chocnějovice 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice 
Zápis č. 4/2023 

 
ze zasedání zastupitelstva Obce Chocnějovice konaného dne 15. listopadu 2023 

v budově pohostinství v obci Chocnějovice, od 18.00 hod. 
 
Přítomní: František Stand, Jan Landa, Michal Adam, Renata Křížková, Mgr. Josef 

Novotný, Josef Šorejs, Hana Vernerová, Jan Hubač, Václav Bernard                                          
 

Omluven: Vernerová Hana 
 
Neomluven:   

 
 

Starosta obce prohlásil, že zasedání zastupitelstva obce bylo řádně svoláno a 
vyhlášeno, konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva, zastupitelstvo 
obce je usnášení schopné.  

  
Jednání zahájil starosta obce, který prohlásil, že zápis z minulého zasedání byl 

ověřen a oznámil, že zapisovatelem zápisu dnešního jednání je Lenka Tomková 
 
Program: 

   
  1. Zahájení-schválení programu jednání 

  2. Zvolení ověřovatele zápisu 
  3. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva obce  

  4. Zpráva o činnosti OÚ Chocnějovice 
  5. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí a věcného břemene  
  6. Schválení darovací smlouvy  

  7. Schválení rozpočtového opatření 
  8. Informace o rozpočtovém opatření   

  9. Různé 
10. Všeobecná diskuse  
11. Závěr  

        
1. Zahájení a schválení programu jednání 

Zastupitelstvo obce projednalo návrh programu a určilo, že hlasování bude 
probíhat ke každému bodu programu zvlášť. 
 

Starosta obce navrhuje rozšířit program jednání o tyto body: 
 

1A: Schválení převzetí hasičského zásahového vozu  
1B: Schválení přijetí dotace 
Návrh usnesení 



Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu dle předloženého návrhu jednání a 

schvaluje, že hlasování bude probíhat ke každému bodu programu zvlášť. 
 

Výsledek hlasování – pro 8, proti 0, zdržel se 0.           
Usnesení č. 27/2023 bylo schváleno. 
 

 
2. Zvolení ověřovatele zápisu  

Zastupitelstvo obce projednalo návrh na ověřovatele dnešního zápisu, navrženi 
byli:  
p. Michal Adam a p. Václav Bernard  

Návrh usnesení  
Zastupitelstvo obce volí ověřovatele zápisu pana Michala Adama a pana Václava 

Bernarda  
Výsledek hlasování – pro 6, proti 0, zdržel se 2. 
Usnesení č. 28/2023 bylo schváleno. 

 
 

3. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 30. srpna 2023 
Návrh usnesení   

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu usnesení ze zasedání zastupitelstva 
obce, ze dne 30. srpna 2023 
Výsledek hlasování -  pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 29/2023 bylo schváleno. 
  

 
4. Zpráva o činnosti OÚ Chocnějovice 
 

Starosta obce informoval přítomné o činnosti OÚ v období od 31.08. 2023-15.11. 
2023.  

   
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti OÚ Chocnějovice za období 

od 31.8. 2023–15.11. 2023 
Výsledek hlasování – pro 8, proti 0, zdržel se 0.       

Usnesení č. 30/2023 bylo schváleno. 
 
   

5. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí a zřízení věcného břemene a 
dohodu o umístění stavby v k.ú. obce Sovenice u Mn. Hradiště    

Starosta obce informuje ohledně žádosti o schválení smlouvy o smlouvě budoucí 
a zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IP-12-6017487. 
Pozemek parc. číslo 43/2, který je v majetku obce Chocnějovice v kat. území 

obce Sovenice u Mn. Hradiště (dále jen nemovitost) žádají na základě 
energetického zákona o uzavření smlouvy a umožnění vedení inž. sítí přes výše 

uvedenou nemovitost na hranici pozemku p.č. 821 v k.ú. obce Sovenice u Mn. 
Hradiště. Pokládka nového kabelového vedení NN včetně výstavby el. skříně 
v místě plánované výstavby nového rodinného domu.  

 
 

 
Návrh usnesení 



Zastupitelstvo obce Chocnějovice schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě 

o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby IP-12-6017487. Vedení 
inž. sítí přes pozemek p.č. 43/2 v majetku obce Chocnějovice a přivedení sítí na 

hranici pozemku p.č. v 821 k.ú. Sovenice u Mn. Hradiště.   
Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.31/2023 bylo schváleno. 

 

6. Schválení darovací smlouvy  
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru prostřednictvím 

darovací smlouvy na nákup techniky a modernizaci vybavení profesionální 

jednotky has. záchranného sboru.   

Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice schvaluje poskytnutí finančního daru 

prostřednictvím darovací smlouvy na nákup techniky a modernizaci vybavení 
profesionální jednotce Has. záchranného sboru.   
Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 32/2023 bylo schváleno. 

 
7. Schválení rozpočtové opatření zastupitelstvem 

Starosta obce navrhuje zastupitelstvu obce schválení změny v rozpočtu obce. 
Část těchto financí se využije a převede do oprav majetku obce. Započala oprava 

komunikace u has. zbrojnice v Chocnějovicích, oprava hasičské zbrojnice v obci 
Sovenice a Chocnějovice, zpevnění stráně opravou teras v Drahoticích za domem 
u č.p. 11 a opravou oplocení podél cesty u vodoteče odvádějící vodu z lomu 

v obci Drahotice.   
 

Návrh usnesení   

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh změny rozpočtu a převod z příjmů 

v rozpočtu obce pro rok 2023 na opravy majetku obce. Starosta obce seznámil 

zastupitele obce s jednotlivými přesuny v rozpočtu.   

Výsledek hlasování – pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.33/2022 bylo schváleno. 

 

 
8. Informace o rozpočtovém opatření  

Starosta obce Chocnějovice informuje o rozpočtovém opatření č.9, které schválil 
s platností k 30.09.2023, kterou schválil starosta obce a zastupitelstvo obce bere 
informace o rozpočtovém opatření na vědomí.  

 

Starosta obce Chocnějovice informuje o rozpočtovém opatření č.10, které 

schválil s platností k 31.10.2023, kterou schválil starosta obce a zastupitelstvo 
obce bere informace o rozpočtovém opatření na vědomí. 
 



Jednotlivá rozpočtová opatření se týkají příjmů z daní, které byly vyšší oproti 

plánovaným příjmům v rozpočtu a tyto budou opět rozpuštěny do jednotlivých 

výdajů.     

 

 

9. Různé 

1A. Schválení převzetí hasičského zásahového vozu  

Zastupitelstvo obce několik let žádá ohledně přidělení nového zásahového vozu 

jednotce JPOIII/1 v Chocnějovicích. Podařilo se přesvědčit o nezbytnosti tohoto 

kroku na nejvyšších místech a po dohodě bude zásahové jednotce 

v Chocnějovicích bezúplatným převodem přiděleno novější vozidlo z Has. 

záchranného systému Stř. kraje.  

Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice schvaluje přijetí a převzetí hasičského 

zásahového vozu pro výjezdovou jednotku JPOIII/1 v Chocnějovicích, 
bezúplatným převodem nebo prostřednictvím bezúplatné darovací smlouvy od 
Hasičského záchranného sboru Středočeského kraje, územního odboru v Mladé 

Boleslavi.   
Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 34/2023 bylo schváleno. 

 
. Dotace - po překonání všech překážek se zastupitelstvu obce v Chocnějovicích 

podařilo pro Obec Chocnějovice získat z Min. pro místní rozvoj, z programu IROP 
dotační příspěvek ve výši 4 436 338 Kč na opravu stávajících chodníků v obci 
Chocnějovice. Celková výše způsobilých výdajů je 5 219 221 Kč.  

15 % 782 883 Kč výdajů z vlastních zdrojů,  
70% dotační příspěvek od Evropské unie ve výši 3 653 455,19 Kč, 

15 % 782 883 Kč je ze státního rozpočtu, 
Dalších 341 444 Kč můžeme k této částce čerpat na nepřímé náklady (výdaje 
např. na podání žádosti, zpracování PD, stavební dozor atd. 

 
1B: Schválení přijetí dotace  

Zastupitelstvo obce na základě rozhodnutí o poskytnutí dotace od poskytovatele, 
kterým je Min. pro místní rozvoj ČR, z programu IROP, přijímá rozhodnutí a 
schvaluje přijetí dotace na opravu chodníkových těles v obci Chocnějovice ve výši 

4 436 338,44 Kč.   
 

Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Chocnějovice schvaluje přijetí dotace na opravu 
chodníkových těles v obci Chocnějovice ve výši 4 436 338,44 Kč z Min. pro místní 

rozvoj z programu IROP, dle rozhodnutí o poskytnutí dotace.  
Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 35/2023 bylo schváleno. 

 
 

. Sběr nebezpečného odpadu v sobotu 25.11.2023, bližší info na stránkách obce 
a ve vývěskách 



 

. Kontrola bezpečnosti práce – je nutné zajistit revize elektroinstalací, kotlů, 
hromosvodů v nemovitostech obce, VO v obcích, plyn. nádrží a kompresoru 

v has. zbrojnici v Chocnějovicích.  
 
. komunikace: nová komunikace od pošty v Mohelnici nad Jizerou do Chocnějovic 

v úseku 2,34 km je více méně až na nějaké drobnosti dokončena a v provozu. 
Částka za položení nového povrchu, dodání svodidel atd. se pohybovala kolem 

14 mil. Kč. Zastupitelstvo nyní řeší pokračování oprav komunikací v našem k.ú. 
v jednotlivých obcích. Starosta obce získal informaci ohledně úspoře finančních 
prostředků v dopravě, které by měly být přesunuty na komunikace v regionech a 

část by měla směřovat do našeho regionu na opravy komunikací. Zastupitelstvo 
poslalo seznam úseků, které jsou v našem k.ú. ve stavu neodpovídající 

bezpečnému provozu. Jedná se o komunikaci v úseku kopce v Sovenicích od 
spodní zastávky, kopec na Rostkov, dále samozřejmě zbývající úsek v objízdné 
trase v Chocnějovicích atd. Velice rádi bychom chtěly přimět vyšší místa, aby se 

investovalo a opravovaly se komunikace i tady v našem okolí.    
 

. Severočeské kom. služby (SKS) uspořádalo setkání týkající se odpadů – 

největší problém je s množstvím plastového odpadu a v posledním roce i 

s papírem. V roce 2024 je oproti roku 2023 již sníženo množství 

vyprodukovaného odpadu o 10 kg, max. 170 kg na osobu. Veškerý odpad 

v komunálním segmentu je potřeba snížit a do budoucna by se měl snížit o 60 

%. Stále je v komunálu odpadu, který se dá vytřídit. Nové skládky s ukládáním 

do země se otevírat nebudou. Stávající se postupně po naplnění kapacity 

v horizontu max. 10 let budou zavírat.  

Vývoz odpadu a jeho množství se neustále navyšuje. V roce 2024 obecní úřad 
stávající ceny za likvidaci odpadu podrží na úrovni roku 2023, ale tento stav je 

neudržitelný a napřesrok, pro rok 2025 budeme nuceni ceny za vývoz a likvidaci 
odpadu opět směrem nahoru upravit.  
 

. starosta obce se zúčastnil setkání starostů v M. Hradiště. Byly zde i zástupci 
pražské integrované dopravy. Řešily se trasy, ceny, využívanost spojů atd. 

V současné době nemáme v našem k.ú. s aut. dopravou žádné problémy, spoje 
navazují a podařilo se i upravit jejich časy a rozprostřít je do celého dne. 
Samozřejmě obecní úřad se finančně podílí na financování autobusové dopravy 

nemalou částkou, která v roce 2023 činní 108 000 Kč a pro rok 2024 se opět 
navyšuje.  

 
. základní školy: v současné době je veškerá kapacita základních škol v Mn. 
Hradišti vyčerpána a její navýšení není z prostorových důvodů reálné. 

Chystá se přístavba na budově mezi propojením nad šatnami v Sokolovské ulici. 
Zde by měly vzniknout nově tři třídy. Rozpočet 90 mil. Kč. Dotace na přístavbu 

zřejmě město nedostane, vzhledem k podmínkám dotačního programu. Město 
musí mít ve školách min. 1 200 dětí. Tuto podmínku Mn. Hradiště splňuje, ale 
v tomto počtu je započteno i 30 % děti z okolních obcí a toto brání podmínce 

dotačního programu. Tento počet musí být vlastních dětí, dětí s trvalým 
bydlištěm hlášeným v Mn. Hradišti. Pokud město nesežene peníze jinde na 

dostavbu tříd, výstavba proběhne z vlastních zdrojů, ale už nebudou peníze do 
škol na modernizaci učeben, nákup pomůcek, vybavení atd. Starosta MH p. Ing. 



Jiří Plíhal přišel směrem ke starostům s návrhem finančních příspěvků od obcí na 

školní docházku dětí do škol v MH.  
  

. v současné době jsou v přípravě a do dvou let by měla být spuštěny opravy a 

výstavba nového mostu ve Svijanech a v Bakově na Jizerou. 

.  v roce 2024 nastanou změny ohledně povinnost mít u sebe ve vozidle doklady 

k vozu jako TP, dále ŘP a OP. Bude stačit prokázat se elektronickou verzí přes 
staženou aplikaci v chytrém mobilním telefonu. Toto bude platit pouze v ČR. Při 
cestování a opouštění země, musíte mít i nadále fyzicky u sebe platné 

požadované doklady.  
 

. rozsvícení vánočního stromku u has. zbrojnice, nejspíše proběhne v sobotu 
2.12. 2023 od 17.00 hod., den před první adventní nedělí, která je 3.12. 2023 
 

. Mikulášský dětský karneval proběhne v sobotu 9.12. 2023 v době od 14.30 
hod. na sále v budově restaurace v Chocnějovicích, pozvánky jsou na web. 

stránkách a ve vývěskách v obcích. 
 
. k 31.12. 2023 ukončí svou činnost spol. GUD FUD s.r.o. Restaurace bude 

otevřena naposledy na silvestrovské oslavy a poté k 31.1. 2024 dojde k předání 
zařízení. 

Pokud by byl jiný zájemce o provozování restauračního zařízení, zastupitelstvo 
obce by toto přivítalo a umožnilo opětovné otevření v průběhu jarních měsíců.  
 

 
Další veřejná schůze a poslední v roce 2023 bude v polovině měsíce prosince, 

kdy se bude schvalovat rozpočet obce pro rok 2024. 

 

10. Všeobecná diskuse 

 

. starosta obce oslovil přítomné, pokud někdo zná, ať doporučí firmy vhodné na 
zhotovení chodníkových těles v Chocnějovicích, dále člověka, který se zabývá 
stavbami a obci by při rekonstrukci chodníků zajišťoval stavební dozor. 

 
Občané navrhli poptat OÚ v Bílé Hlíně, kde již proběhla rekonstrukce chodníků. 

 
. p. Vajs Lubomír poptával, zda nebude nutné aby spol. VaK při rekonstrukci 

chodníků neměla zajistit nové přípojky vody pro budovu bývalé prodejny a byt. 
domu č.p. 21.  
 

. starosta obce požádal paní Bergmanovou Miluši, ohledně přípravy, zajištění 
ingrediencí na svařené víno u příležitosti rozsvícení vánočního stromu u has. 

zbrojnice.  
 

 

 

 

 

 

 



17. Závěr 

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva obce a poděkoval za účast. 

Popřál všem zúčastněným včetně zastupitelů pěkný večer a pozval všechny na poslední 

veřejné zasedání v prosinci.  

 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 20.15 hod. 

 

Zápis byl vyhotoven dne:  

 

Zapisovatel: Tomková Lenka 

 

 

Ověřovatelé:  

 

Václav Bernard ..…………………….........................................dne   15.11.2023 

 

 

Michal Adam ……............................................................dne   15.11.2023 

 

 

 

Starosta: František Stand …………………….……………………..……..dne    15.11. 2023 

 

 

Razítko obce: 

(není povinné) 

 

Přílohy zápisu: 

Prezenční listina 

Pozvánka na zasedání zastupitelstva obce 

Rozpočtová opatření č. 9 a 10 

Rozhodnutí o poskytnutí dotace 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 


